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Onderwerp Portefeuillehouder Inhoud Behandeld in agenda Stand van zaken 

Nieuwe Greendeal 

circulair inkopen 

Hoek van der, J. De hr. Van der Hoek 

verwacht voor 1 maart 

2018 duidelijkheid te 

geven of de nieuwe 

Greendeal al dan niet 

ondertekend  gaat 

worden. 

PS 10-7-2017 19 

Gewijzigd 

initiatiefvoorstel 

maatschappelijk inkopen 

naar een hoger plan PvdD 

en CU-SGP)  en advies GS 

hierop (NR-24) 

 

Ontwikkelingsperspectief 

Circulaire Economie 

Hoek van der, J. De voortgang en de 

rapportage over de 

ambitie worden jaarlijks 

aan PS voorgelegd. 

Economie, Energie & 

Bestuur 12-6-2017 7.b  

Statenvoordracht 

ontwikkelingsperspectief 

Circulaire Economie 

 

Afdoening moties 77 en 

78 inz. Klimaatakkoord 

Hoek van der, J. De hr. Van der Hoek zal 

het voorstel van de 

CU/SGP om ook de CO2-

uitstoot uit andere 

bronnen op een 

vergelijkbare manier mee 

te nemen in de 

rapportage, terugnemen 

naar de andere 

gedeputeerden. Ten 

aanzien van de eigen 

portefeuille, de circulaire 

economie, zegt hij toe dit 

voorstel over te nemen. 

Economie, Energie & 

Bestuur 8-5-2017 8.a.2 

Brief van GS inzake 

afdoening moties 77 en 

78 van 14-12-2015 inz. 

klimaatakkoord 
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MRA-vergaderschema 

met onderwerpen die voor 

PS van belang zijn 

Hoek van der, J. De hr. Van der Hoek zegt 

een dergelijk schema toe. 

Economie, Energie & 

Bestuur 16-1-2017 5.a 

Brief GS inz. convenant 

MRA . 

 

MKB fondsen en 

Participatiefonds DE 

Bond, J.  Hoek van der, J. Na een jaar zal een 

evaluatie plaatsvinden van 

de MKB Fondsen.  De 

zoektocht naar incubators 

wordt meegenomen met 

het oog op het betrekken 

van startups.  

Duurzaamheid: dit kan 

ook onder categorie 4 

vallen en deze categorie 

zal worden meegenomen 

in de nadere uitwerking.  

Hr. Bond is al bezig om 

bekendheid aan het fonds 

te geven. Hiervoor wordt 

de structuur van MKB 

Nederland, de Greenports, 

VNO-NCW etc. gebruikt. 

In de uitwerking zal 

hierover nader met GS 

worden gesproken. 

 Zie ook motie 10 van 23 

mei 2016 en de gs brief 

naar aanleiding daarvan: 

zie c-agenda cie EEB 

12/9/2016 (voor 

uitvoering van deze Motie 

is een aantal 

vervolgstappen nodig, 

hierover zijn PS per brief 

geïnformeerd. In de 

komende maanden wordt 

een juridische analyse 

uitgevoerd van de 

mogelijkheden om het 

financieel 

instrumentarium van 

PDENH uit te breiden, en 

de governance van het 

fonds geëvalueerd. De 

planning is om in het 

eerste kwartaal van 2017 

een uitgewerkt voorstel 

voor een verbeterd PDENH 
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aan PS voor te leggen). 

Uitwerking MKB 

innovatiefondsen heeft op 

24 oktober 2016 op de 

agenda EEB gestaan. Proof 

of concept komt nog 

terug.  IN EEB van 20 

maart 2017 zal 

voorafgaand aan de 

vergadering een 

technische presentatie 

worden gehouden over 

verbeterd PDENH. Een 

conceptvoorstel zal in de 

uitloopvergadering EEB  

van 23 maart 2017 

besproken worden. Hierna 

stellen GS het vast en dit 

zal aan de commissie 

worden gestuurd ( okt 

2017). Dan kan ook 

besloten worden of de 

motie als afgedaan kan 

worden beschouwd. Proof 

of concept (MKB fondsen) 

zal in januari/februari 

2018 in cie EEB  worden 
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behandeld. 

Wijziging 

Monumentenverordening. 

Mw. Keur wijst op het feit 

dat in de achterliggende 

jaren een weigering nooit 

eerder juridische 

consequenties heeft 

gehad. 

Hoek van der, J. De heer De Vries 

(gedeputeerde) geeft aan 

dat de voorliggende 

voordracht is opgesteld 

naar aanleiding van een 

uitspraak van de rechter 

met betrekking tot de 

Westfriese Omringdijk bij 

Winkel. Ondanks het feit 

dat het de eerste maal is 

dat de Provincie te maken 

heeft met een dergelijke 

juridische uitspraak heeft 

het college besloten om 

naar aanleiding van deze 

uitspraak de verordening 

te wijzigen. Dit heeft te 

maken met het feit dat er 

op dit moment een 

opgave ligt voor de 

Markermeerdijken en het 

college vreest dat deze 

opgave tot een veelheid 

aan procedures gaat 

leiden als de Provincie in 

het kader van de 
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waterveiligheid 

maatregelen zou willen 

nemen in het licht van die 

dijken. De gedeputeerde 

benadrukt dat het 

expliciet niet de 

bedoeling is dat met 

aanpassing van de 

artikelen de monumentale 

waarden zouden kunnen 

worden aangetast. De 

intentie van de wijziging 

is slechts om ingrepen te 

kunnen doen zodra dit 

noodzakelijk is.     

Mevrouw Keur-Polman 

(CDA) kan zich vinden in 

de gewijzigde voordracht, 

maar zou graag de 

toezegging hebben dat de 

gedeputeerde, zodra zich 

een situatie voordoet als 

geschetst, hiermee naar 

de commissie komt.  De 

heer De Vries 

(gedeputeerde) zegt dit 

toe. 
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